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L’alcaldessa, Montserrat Carreras,  inicia la sessió presentant els membres de l’equip de govern 
i explicant  el motiu i el funcionament d’aquestes sessions com a  una oportunitat per a 
escoltar i respondre a les qüestions que plantegen els veïns i veïnes,  recollir els seus 
suggeriments,  demandes i propostes i  informar sobre diversos assumptes públics d’interès.      

Així, informa que fa un parell de mesos va començar unes obres que són una reivindicació 
històrica:  la construcció del tram de passeig marítim que manca per realitzar a la zona del 
càmping.  Explica que està previst que finalitzin l’abril-maig del 2018 i inclouran zones verdes, 
de joc infantil i un carril bici.  

Explica també que des de la regidoria de Patrimoni s’ha previst recrear un búnquer que havia 
existit en aquesta zona  i que formaria part  de la Ruta de Defensa de Costes, una ruta de 
memòria històrica que és també una oportunitat de dinamització pel seu   atractiu turístic.    

Els temes presentats pels veïns i veïnes en aquesta a trobada van ser els següents:   

 Intervé una veïna, en nom de la seva mare que va patir una caiguda amb els topalls 
instal·lats a l’av. Barcelona, per dir que ha rebut una carta de l’Ajuntament en relació a 
la reclamació que van fer i demana que li expliquin perquè és un escrit tan tècnic que 
no s’entén 

El regidor d’Hisenda i Relacions Institucionals, Pedro Ruiz, respon que l’ Ajuntament ha de 
complir amb el procediment normatiu que estableix la seva indemnització.  Es tracta de 
responsabilitat patrimonial, i  l’Ajuntament resol d’acord amb els informes tècnics que 
conclouen si s’estima o no la reclamació formulada. En aquest cas, si és negativa, s’ha de 
recórrer a la via judicial.   

 Una veïna demanda més il·luminació al c. Formentera. Diu que ja ha rebut resposta de 
l’Ajuntament dient-li que està en estudi i vol saber quan trigarà.  

         L’Alcaldessa  respon que la trucaran per dir-li.  

Comenta també que al Passeig Marítim hi ha problemes a l’estiu amb les bicis perquè 
no hi ha un carril-bici i que hi hauria d’haver alguna de les cabines sanitàries que 
s’instal·len a l’estiu, durant tot l’any.  

 En relació a la C-31, diverses veïnes exposen les següents consideracions:     

- Que després del darrer atropellament d’una dona a l’Av. Barcelona, és absolutament 
necessari instal·lar un semàfor.   
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- Caldria instal·lar semàfors amb avís de pas.  

-  El perill que hi ha a la C-31a augmenta sobretot de nit, perquè hi ha molta manca de 
llum, i és un perill sobretot pels nens que van en bici sense llums, i sense reflectants.    

L’alcaldessa explica que la C-31 és de la Generalitat i que des de l’Ajuntament es porta      
anys batallant per aconseguir que sigui una via segura .    

Comenta que s’han fet algunes millores però que aquesta via suporta un trànsit de més de 
20.000 cotxes diaris i un constant creuament de vianants per la ubicació dels serveis.    

Explica  que des del Departament de Territori i sostenibilitat de la Generalitat s’ha realitzat 
un important projecte de millores a la C-31 per donar protagonisme als vianants i reduir la 
velocitat dels vehicles. Afegeix que  abans la Generalitat no el tregui a concurs, es 
demanarà  permís al Servei de Carreteres perquè al mes de gener, l’ajuntament  pugui  
canviar els llums a tot el tram per donar més intensitat lumínica.  

El regidor de Seguretat Ciutadana, Ivan Faccia, explica que l’Ajuntament ja ha comunicat a 
la Generalitat en repetides ocasions que la ciutadania de Cunit considera que la solució 
passa per la instal·lació de semàfors, però ells responen que la solució la donaran ells, que 
en tenen les competències.    

 Diversos veïnes diuen que tenen  problemes de visibilitat de la TV i  els han dit que hi 
ha un telèfon on trucar i  volen saber com ho han de sol·licitar.  

Un veí comenta que ha trucat dues vegades, li han posat dos filtres, i encara es veu pitjor 
que abans.   

Un veí de Can Nicolau di que el problema de visibilitat no està resolt. Explica que va parlar 
amb el servei d’atenció i li van dir que a Cunit vindrà una furgoneta que funciona com a 
unitat mòbil de comprovació tècnica per realitzar els mesuraments que calguin.      

El regidor de Tecnologies de la Informació, Xavier Salvadó explica que hi ha  problemes de 
recepció en el senyal de la TDT deguts al desplegament de la  4G mòbil i d’altres elements 
com els reflexos del mar que afecten al senyal de TDT.     

Informa que hi ha un lloc web www.llega800.es  on es pot trobar la informació relativa a 
aquest tema i els mitjans per contactar amb ells. Diu que els veïns que tinguin problemes  
poden adreçar-se a l’OAC per a comunicar-ho, i des de l’Ajuntament es farà  la demanda i 
el seguiment a l’entitat gestora encarregada de resoldre aquesta problemàtica  qui  
instal·la  gratuïtament un aparell per resoldre-ho.   També es pot fer la sol·licitud 
directament al telèfon gratuït  900 83 39 99.  

Afegeix que a aquells que ja han trucat al servei i no se’ls ha solucionat amb 1 o 2 visites, 
que les sol·licitin tantes vegades com sigui necessari perquè és responsabilitat de l’entitat 
gestora resoldre les problemàtiques de mala visibilitat de la TV.      

 Queixes de diversos veïns i veïnes sobre les deixalles i escombraries arreu del municipi:  
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- Una veïna diu que és un problema greu, sobretot després dels caps de setmana. Explica  
que molts veïns estan vivint una indignació acumulada per aquesta manca de civisme, i 
demana si l’Ajuntament té algun pla perquè l’incivisme va en augment.   

- Una  veïna  concreta un punt negre a l’Av. Can Nicolau.  

- Una  veïna diu que s’han de posar multes. 

- Una veïna comenta que la informació que s’ha posat en els contenidors sobre els serveis 
de recollida a domicili, està molt bé però que la majoria de la gent no la llegeix. Apunta 
que s’hauria de fer d’una altra manera per a què tothom se n’assabentés.  

- Un veí diu que els cartells s’haurien de fer bilingües  i que s’hauria de fer alguna cosa a les 
escoles.  

- Una veïna explica que si truques el dissabte al servei de recollida de l’Ajuntament no 
contesta ningú. Surt un contestador dient que l’horari és de dilluns a divendres. Però en 
canvi la deixalleria és oberta el dissabte. Creu que això crea confusió i que s’hauria de fer 
d’una altra manera.    

- Un veí diu que quan es va fer una reordenació d’aquest servei es  van treure massa 
contenidors i això afavoreix aquesta proliferació de deixalles.   

El regidor de Medi Ambient i Sostenibilitat, Toni Martínez, diu que el problema principal és 
la manca de civisme, que fa que cada setmana es recullin 8 tones de residus.       

En relació a la reducció de contenidors explica que una cosa és reduir punts i una altra 
contenidors, perquè hi ha molts més contenidors ara que abans de la implantació del nou 
sistema de gestió de residus,  en concret hi ha 140 punts amb tots i cadascun  dels 
contenidors de selectiva. 

Diu  que caldria fer una reflexió al respecte  perquè tothom vol contenidors molt a prop de 
casa seva però ningú davant casa seva.      

L’alcaldessa afegeix que aquest any la Policia local ha fet  una campanya al respecte i  a 
principis del 2018 es durà una campanya de residus endegada des del Consell Comarcal i 
amb un reforç  paral·lel de  la policia municipal per informar, educar, conscienciar i 
sancionar quan calgui.   

 Una  veïna diu que cal un punt de trobada pels joves.  

El Regidor de Joventut i Esports, Ivan Faccia, explica que des de la Regidoria es faran 3 
actuacions destacades el proper any:  

1. Es contractaran dos educadors de carrer per a en primer lloc fer un treball de detecció 
de necessitats i expectatives dels joves, infants i adolescents.    

2.  S’obrirà l’antic Espai Jove  pels joves, comptant amb les necessitats detectades i amb la  
seva opinió i propostes.  

3. Es preveu fer  un Casal d’Estiu.    
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 Una veïna es queixa del mal estat del pàrquing  que hi ha davant de l’antiga Llar 
d’Infants Les Marietes i demana si s’hi pot fer alguna cosa per als nens.  Pregunta  si es 
reobrirà aquest equipament perquè és una llàstima que estigui tancat i es malmeti.    

El regidor de Medi Ambient diu que s’endreçarà aquest espai i que molt a prop, a la zona 
verda situada al costat de l’escola Els Cossetans, s’hi acaben d’instal·lar nous jocs infantils .    

Comenta que considera que a Cunit es paga massa d’IBI i que comparat amb pobles de 
l’entorn, aquests ingressos no es veuen.    

 Una  veïna comenta que ja ha assistit a diverses Trobades i vol saber quins són els seus 
objectius.   Diu que ella, com molts altres veïns hi acudeixen perquè es facin les coses 
que es proposen, perquè n’hi ha que són fàcils de solucionar.  

Un veí intervé per dir que la responsabilitat és dels propis veïns perquè  hi haurien 
d’assistir 3000 persones.     

El regidor Ivan Faccia, diu que l’equip de govern té el deure d’escoltar la ciutadania i que el 
que els agradaria es resoldre totes les problemàtiques que es plantegen però no ho poden 
fer tot.  

Afegeix que entre moltes altres reclamacions ciutadanes, voldrien abaixar l’IBI però fins al 
2022 l’Ajuntament està subjecte a la reducció del deute que marca l’Estat perquè Cunit era 
uns dels 5 ajuntaments més endeutats de Catalunya.         

Intervé una veïna per demanar quines són les funcions del personal que assisteix a les 
reunions.  

El Regidor de Relacions Institucionals, Pedro Ruiz, diu que el personal assistent té funcions 
organitzatives de la sessió i la d’elaborar el recull del  què s’ha tractat per fer el retorn a la 
ciutadania a través del web municipal.     

 Un veí demana saber que fa l’Ajuntament per buscar la gratuïtat del tram de peatge de 
la C-32 que s’ha de pagar per arribar fins a Cunit.  

 Una veïna diu que a més de l’autopista, el bitllet de RENFE també és molt més car que 
per anar a pobles al nord de Barcelona i a la mateixa distància.  

El regidor de Turisme i Patrimoni  diu que s’han fet diverses reunions amb el departament 
de Territori de la Generalitat a més de múltiples mobilitzacions dels municipis per 
solucionar la problemàtica que genera el peatge de la C-32.  Explica que la concessió de la 
C-32 finalitza el 2039 i que la Generalitat s’ha compromès a establir el sistema de vinyeta 
(una tarifa plana per l’ús de les autopistes) per al 2019.        

En relació al cost del bitllet de tren comenta que  malgrat les reclamacions realitzades 
estem integrats a la zona tarifaria 5 de l’ATM de Barcelona, i encara no estem integrats en 
el sistema tarifari del  Camp de Tarragona.    

 Una veïna demana quins són els horaris del personal que treballa a l’OAC perquè els  
veu esmorzant pel municipi en diferents horaris.  
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El regidor de Seguretat Ciutadana  Ivan Faccia, respon que l’horari és el que estableix 
l’Estat per a  tots els funcionaris, minuts de descans inclosos, que són obligatoris.   

 Una veïna exposa el seu desgrat amb l’existència en l’entramat urbà d’espais  com el  
club nocturn  i locals on es fuma marihuana. Creu que haurien d’estar fora del nucli 
urbà per la incidència que poden tenir en els joves.  
 
Comenta també que  s’hauria de donar solució a la manca de rampes a les voreres per 
a moltes de les persones grans que van en cadires elèctriques, ja que això les obliga en 
moltes ocasions a baixar a la carretera amb el perill que suposa.    

L’alcaldessa explica que els clubs de cànnabis a banda de tenir la llicència que els 
correspon,  són privats, has de ser soci per accedir-hi.  

El regidor d’Activitat Econòmica, Xavier Salvadó, diu que a Cunit n’hi ha 3 i que són 
establiments controlats de manera molt meticulosa i als quals no hi poden accedir 
menors de 18 anys.  

Una veïna diu que per accedir-hi pel tractament amb cànnabis d’una persona malalta, et  
demanen tenir carnet d’associat.    

 
 Es demana que es senyalitzi adequadament  l’existència del tanatori. Perquè és un 

servei que compartim amb Cubelles, i aquí al municipi no està senyalitzat enlloc. 
 
 Una veïna diu que per anar a Masia Gloria el carrer no té  vorera i hi ha risc per als 

vianants.   

El regidor de Turisme i Patrimoni diu que l’accessibilitat de la via pública en moltes de les 
urbanitzacions construïdes els anys 60-70 té moltes mancances i hi ha molta feina per fer.          

 
 Un veí es queixa de l’alt preu de l’aigua i demana que l’Ajuntament tracti amb 

l’empresa Sorea  el perquè  cobren els rebuts cada 3 mesos,  i no mensualment com ho 
fa per exemple la companyia d’electricitat i moltes companyies d’aigua en d’altres 
municipis.  Explica que degut als trams que estableixen es paga molt més perquè al fer-
ho trimestralment,  salta el tram i això encareix molt la factura. 
 
Afegeix també que apliquen el mateix paràmetre per l’aigua que va al clavegueram 
que per l’aigua que entra a casa i s’utilitza pel rec, etc.     
 

El regidor de Relacions Institucionals diu que agraeix la seva aportació però que no voldria 
que s’entengués en relació a qualsevol contracte de serveis, que aquests enganyen 
l’ajuntament i la ciutadania.      

 
 
     


